

**PROGRAM PEMBANGUNAN KONTRAKTOR SECARA BERTERUSAN
CONTRACTOR CONTINUOUS DEVELOPMENT (CCD)
SKEMA MATA CCD BIL 1/2023**

NO	PROGRAM	SUB PROGRAM	JUMLAH MATA CCD	PERMOHONAN OLEH PENGANJUR	DOKUMEN YANG PERLU DIKEMUKAKAN SEMASA PERMOHONAN MATA CCD		
1	Konvensyen, Forum, Seminar, Bengkel, Syarahan, Lawatan teknikal, Kursus, latihan	Menghadiri konvensyen, persidangan, forum, seminar, bengkel, kursus pendek dan program yang berkaitan sebagai peserta yang dianjurkan oleh CIDB dan anak syarikat CIDB/ kolaborasi bersama CIDB		CIDB/ ANAK SYARIKAT CIDB	i) BROSURE PROGRAM ii) TENTATIF PROGRAM		
		i. 2 hari atau lebih	25				
		ii. Sepenuh hari	15				
				iii. Separuh hari	10		
		Menghadiri konvensyen, persidangan, forum, seminar, bengkel, kursus pendek dan program yang berkaitan sebagai peserta yang dianjurkan oleh pihak lain yang diiktiraf oleh CIDB		SWASTA / KERAJAAN	i) BROSURE PROGRAM ii) TENTATIF PROGRAM		
		i. 2 hari atau lebih	20				
		ii. Sepenuh hari	10				
				iii. Separuh hari	5		
		Lawatan teknikal / Misi Pelaburan Antarabangsa yang dianjurkan oleh CIDB atau pihak lain yang berkaitan yang diiktiraf oleh CIDB	15	CIDB/ KERAJAAN/ SWASTA	i) BROSURE/ KERTAS CADANGAN PROGRAM ii) SURAT JEMPUTAN iii) TENTATIF PROGRAM		
		Kursus Pengurusan Kontraktor (Persijilan SKP)		PLBK (MELALUI SISTEM CMS PLBK)	TIADA		
		i. Kursus Pengurusan Kontraktor (oleh PLBK)	40				
		ii. Kursus Pengurusan Kontraktor (SKP Bisnes) E-Learning	40	PESERTA KURSUS (SECARA ONLINE MELALUI SISTEM LMS)			
		Program Latihan Kompetensi Kemahiran		ABM / PLB (MELALUI SISTEM CMS)	TIADA		
		i. Latihan Kemahiran Belia	40				
		ii. Latihan Kemahiran Personel					
		Kursus keselamatan dan kesihatan Pekerja (SICW)		ABM / PLB (MELALUI SISTEM CMS)	TIADA		
		i. SICW (Fizikal)	10				
ii. E-SICW (E-Learning)	5	PESERTA KURSUS (SECARA ONLINE MELALUI SISTEM LMS @ CIDB HOLDING)					
Kursus Integriti		PESERTA KURSUS (SECARA ONLINE MELALUI SISTEM LMS)	TIADA				
i. Kursus Integriti (E-Learning)	15						
Kursus Penyeliaan & pengurusan (CSS/ FMM/ FME/ CTMO/ CCM/ CCPM/ SCM)		PLB (MELALUI SISTEM CMS)	TIADA				
i. 1 hari (kaedah II - temuduga)	15						
ii. 2 - 4 hari (kaedah 1B - penilaian)	25						
iii. >4 hari (kaedah 1A -Latihan & Penilaian)	40						

2	Terlibat di dalam Program-program Pembangunan CIDB	Ahli Lembaga Pengarah CIDB	20 (mengikut pelantikan)	CIDB/KKR	SENARAI AHLI LEMBAGA PENGARAH YANG DILANTIK/ SURAT LANTIKAN
		Jawatankuasa CIDB (kumpulan; pakar/khas/gerak kerja dan sebagainya)	20 (mengikut pelantikan)	CIDB / ANAK SYARIKAT CIDB	SURAT JEMPUTAN MESYUARAT/ SURAT LANTIKAN
		Penyertaan di dalam pertandingan anjuran / kerjasama CIDB (MCIEA, PKM dan seumpamanya)	20	CIDB/ KERAJAAN/ ANAK SYARIKAT CIDB	i) BROSURE/ KERTAS CADANGAN PROGRAM ii) SURAT JEMPUTAN
		Membuka ruang pameran (Booth) dalam program Anjuran CIDB	10	CIDB / ANAK SYARIKAT CIDB	i) BROSURE/ KERTAS CADANGAN PROGRAM ii) SURAT JEMPUTAN
		Penyertaan di dalam program penilaian anjuran CIDB :			
		i. SCORE / MSCORE	15	PERMOHONAN ONLINE MELALUI SISTEM CIMS	TIADA
		ii. SHASSIC	15	PERMOHONAN ONLINE MELALUI PORTAL SHASSIC/ QCLASSIC	TIADA
		iii. QCLASSIC	15	PERMOHONAN ONLINE MELALUI PORTAL SHASSIC/ QCLASSIC	TIADA
	Kajiselidik (survey) industri pembinaan	5	CIDB / ANAK SYARIKAT/ KERAJAAN	SURAT KAJISELIDIK/ LAIN-LAIN DOKUMEN	
3	Persembahan ucaptama, kertas kerja dan sebagainya	Penceramah, Pengerusi atau ahli panel terlibat di dalam penyediaan dan persembahan ucaptama atau kertas kerja bagi persidangan, konvensyen, forum, seminar, bengkel, kursus dan sebagainya			
		i. Dianjurkan oleh CIDB	15	CIDB	SURAT LANTIKAN & SURAT SETUJU TERIMA
		ii. Dianjurkan oleh pihak lain yang diiktiraf oleh CIDB	10	KERAJAAN/ SWASTA	SURAT LANTIKAN & SURAT SETUJU TERIMA
4	Berkhidmat kepada profesion	Pemilik berdaftar kepada syarikat pembinaan yang berkhidmat dengan persatuan/pertubuhan pembinaan yang diiktiraf oleh CIDB; samada di peringkat kebangsaan atau negeri			
		i. Presiden	10	PERSATUAN/ PERTUBUHAN	SURAT LANTIKAN / SURAT PENGESAHAN
		ii. Timb. Presiden	10		
		iii. Ahli Jawatankuasa	10		
		iv. Ahli Biasa	5		
Mewakili persatuan ke mana-mana acara rasmi	5	PERSATUAN/ PERTUBUHAN	SURAT LANTIKAN / SURAT PENGESAHAN		
5	Penerbitan buku atau artikel / Penerbitan artikel di dalam jurnal, majalah atau akhbar yang berkaitan dengan profesion	Penerbitan buku berkaitan dengan profesion 100 muka surat atau lebih	20	CIDB (KONTRAKTOR MENGHANTAR PERMOHONAN SECARA MANUAL KE CIDB)	SURAT PENGESAHAN/ BAHAN CETAKAN & PENERBIT
		Penerbitan buku berkaitan dengan profesion kurang dari 100 muka surat	15		
		Penerbitan buku berkaitan dengan profesion kurang dari 30 muka surat	10		

6	Sumbangan kepada aktiviti persatuan berkaitan pembinaan	Menghadiri mesyuarat agong persatuan pada peringkat kebangsaan, negeri dan cawangan	5	PERSATUAN / PERTUBUHAN	KETERANGAN RINGKAS MAKLUMAT PROGRAM (SURAT/ BROSUR & PROGRAM TENTATIF)	
7	Pengiktirafan	Anugerah dan pengiktirafan Persijilan oleh badan/institusi yang diiktiraf oleh CIDB (cth: MCIEA)	20	CIDB (AGENSI KERAJAAN MENGHANTAR PERMOHONAN SECARA MANUAL KE CIDB)	SURAT PENGIKTIRAFAN PENSIJILAN	
		Persijilan ISO yang berkaitan dengan industri pembinaan	40	CIDB (KONTRAKTOR MENGHANTAR PERMOHONAN SECARA MANUAL KE CIDB)	SIJIL ISO YANG MASIH SAH TEMPOH	
		Tanggungjawab Sosial Korporat (CSR) (contoh: Khidmat Masyarakat berkaitan bidang pembinaan dan seumpamanya)	10	CIDB (KONTRAKTOR MENGHANTAR PERMOHONAN SECARA MANUAL KE CIDB)	SURAT / AKUAN @ LAIN- LAIN DOKUMEN PENGESAHAN	
		Latihan Pratikal/Industri (On Job Training) / OJT ACE				
		i. 1 orang	10	CIDB (KONTRAKTOR MENGHANTAR PERMOHONAN SECARA MANUAL KE CIDB)	SURAT TAWARAN & SURAT PENERIMAAN	
ii. 2 orang	20					
iii. 3 orang	30					
iv. 4 orang dan ke atas	40					